

Referat fra MNSU-møtet 2. februar 2016

MNSU-kontoret i Vilhelm Bjerknes hus klokken 16:15-17:30.

1 Formelt

Til stede: Ina, Mali, Kristin, Emilie, Paul Magnus, Sverre, Aksel, Margrethe, Yvette og Anja.

Meldt forfall: Robin, Kevin, Hanne og Morten.

Gjest: Vebjørn Andersson.

1.1 Valg av ordstyrer og referent

Ina som ordstyrer, Emilie som referent.

1.2 Godkjenning av innkalling

Godkjent.

1.3 Godkjenning av referat

Godkjent.

1.4 Godkjenning av dagsorden og tidsplan

Godkjent.

1.5 Saker til eventuelt

- Studentvalget 2016
- Dato for neste møte
- "Funker" til RealKarriere
- Orientering fra STUT

2 Orienteringer

Medlemmene orienterer om hva de har gjort siden sist. Her er det bare lov med spørsmål til den som orienterer. Ingen diskusjon.

2.1 Innkommet post og e-post

Det har kommet en e-post fra Marianne ved fakultetet om at bokskapene har kommet. I tillegg har et tidligere MNSU-medlem tatt kontakt for å få levere tilbake kontornøkler.

2.2 Fra leder

Siden forrige møte i MNSU har leder holdt på med følgende:

- Vært på åpning av læringssenteret på fysikk
- FFU-møte
- Skulle gi ut skapinnhold, men ingen møtte
- SULF-møte
 - Podcast-kampanje

- SP-møtesaker
- Valgstand 5.-12. april
- Skrevet ferdig og sendt inn søknad til fakultetet
- Fakultetsstyremøte
- Seminar med Fakultetsstyret ++
- Vi har fått nye bokskap i dag

2.3 Fra MNSU-medlemmene

Alle informerer kort om hva de har gjort siden sist.

- **Anja:** vært på fagutvalgsmøte, SP-møte og seminar med Velferdstinget, funnet søppelbøtte til kontoret som kjøpes inn snart og hatt kontortid.
- **Mali:** vært på to formøter til SP-møte og et SP-møte, samt hatt lunsjmøte om fagutvalsarrangementer med Kristin.
- **Margrethe:** vært på fagutvalgsmøte.
- **Paul Magnus:** vært på fagutvalgsmøte.
- **Aksel:** skal på FUIs generalforsamling på torsdag.
- **Sverre:** hatt kontortid, fikset to av PC-ene på kontoret, samt hengt dem opp og vært på Realkarriere-møter.
- **Yvette:** har vært på fagutvalgsmøte.
- **Emilie:** har sett på budsjett med Ina, vært på fagutvalgsmøte og hatt kontortid.
- **Kristin:** har vært på SP-møte, STUT/STUA-møte og lunsjmøte om fagutvalsarrangementer med Mali, samt hatt kontortid.

2.4 Økonomiorientering

I fravær av økonomiansvarlig Morten, forteller Kristin at MNSU har 20 000 kr på konto.

3 Diskusjonssaker

3.1 Møte- og mailkultur

Det er et ønske om å prøve å innføre ordstyring på møtene, Kristin informerer kort om tegn.

Mailkultur blir også diskutert raskt; den første som svarer på mailen sender en kopi til MNSU, så alle vet at mailen har blitt besvart. Videre korrespondanse med den aktuelle personen skjer uten kopi til MNSU.

3.2 Fast møtetid

Det er flere som har gitt beskjed om at de likevel ikke kan de møtetidene de har satt opp på Doodle. Ina foreslår å rullere mellom tirsdag og torsdag, begge dager klokken 16.15; da kan alle medlemmene være med på i alle fall ett møte i måneden. Ingen har innsigelser mot dette.

3.3 Klippemiddag

Denne saken ble delvis utsatt fra forrige møte. Ina orienterer kort om hvordan klippingen og den påfølgende klippemiddagen gjennomføres. Da det blir vanskelig å klippe skap samtidig som Biørnegildet (12. - 20. februar), unngås denne perioden når mulige klippedatoer vurderes. Klippingen faller på søndag 21. februar, da dette passer best for flest medlemmer. Ina sjekker om det er mulig å leie RF-kjelleren denne dagen.

3.4 Intern MNSU-hyttetur

Vi ønsker å få til en intern MNSU-hyttetur denne våren. Ina foreslår å ta turen etter påske (i april eller starten av mai). Datoer foreslått: 9. - 10. april, 23. - 24. april, 30. april - 1. mai, 5. - 6. mai (torsdag-fredag; Kristi Himmelfart) eller 7. - 8. mai.

Videre noe diskusjon om hvor hytten bør ligge. Diskusjonen ender med at beliggenhet kommer an på hvor lenge vi ønsker å være borte. Et av medlemmenes hytte på Geilo nevnes som forslag, samt muligheten for å leie en DNT-hytte. Diskusjonen vil tas opp igjen ved en senere anledning.

3.5 Utkast til budsjett

Ina går gjennom regnskapet fra 2015 og budsjettet for 2016. Det er allerede sendt inn en søknad til fakultetet med budsjett, men det er likevel mulighet for endringer i budsjettet, dersom noen har forslag. Se eget dokument sendt per e-post for budsjettet i sin helhet.

Poster på budsjettet som ble stilt spørsmål ved og/eller diskutert:

- Det stilles spørsmål ved postboksen vi har på Bunnpris – trenger vi denne? Dette må økonomiansvarlig ta stilling til.
- Videre er det også spørsmål om hvorvidt estimatet på bokskap er riktig. Dette var vanskelig å avgjøre før nye skap ankom. Da skapene kom i dag vil vi snart ha oversikt over omtrentlige bokskapinntekter for i år.
- Det er mulig det er for lite penger til fagutvalsarrangementer. Dette vil vi eventuelt justere senere.

Videre orienterer Mali og Kristin om planlagte fagutvalsarrangementer, hvis begge arrangementslokaler allerede er booket. Det er per i dag beregnet at omtrent 10 000 kr skal gå til fagutvalsarrangementer denne våren, mens 5 000 kr skal brukes neste semester (med rom for eventuelle justeringer). Første arrangement blir curling i Jar curlinghall fredag 26. februar, fra klokken 15.30 (varer til ca. 18.00). I tillegg blir det boblefootball i gymsalen på Blindern 11.30-14.30 onsdag 30. mars.

Prisen for leie av gymsalen avhenger av hvorvidt studentene er medlemmer av SiO Athletica. Vi har fått en oversikt over ulike prisalternativer og vil finne det mest gunstige alternativet.

3.6 "Hva skal MNSU jobbe med i 2016?"

Det legges ut et "Hva skal MNSU jobbe med i 2016?"-dokument i Google Drive, som alle medlemmer kan (og helst skal) skrive inn i. Se tilsvarende dokument fra 2015 for eksempler på mulige saker.

3.7 Lang behandlingstid på klage på eksamen

Denne saken utsettes til neste uke.

3.8 Informasjon om relevante saker fra SP-møtet

Denne saken utsettes til neste uke.

4 Vedtakssaker

4.1 Budsjett

Budsjettet vedtatt uten endringer.

4.2 Ny representant til STUT (jente)

Emilie stiller og blir valgt til STUT-representant, og Kristin fortsetter som vara. Grunnet noe uklarhet om Robin, guttenes STUT-vara, ønsker å fortsette, utsettes et eventuelt valg av STUT-vara for guttene til neste møte.

4.3 Vara for referent

Anja valgt til vara for referent.

5 Eventuelt

5.1 Studentvalget 2016

Denne saken ble tatt før de øvrige sakene på møtet. Vebjørn Andersson fra Realistlista var på besøk for å be MNSU om å oppfordre studentene til å stemme ved Studentvalget 2016. Han ønsker også innspill til saker som er viktige for studentene. Vebjørn vil for øvrig kontakte fagutvalgslederne for å besøke hvert fagutvalg og komme med samme oppfordring til dem.

5.2 Dato for neste møte

Grunnet RealKarriere blir neste møte **tirsdag 16. februar**, 16.15-17.30.

5.3 "Funker" til RealKarriere

Det ønskes "funker" til RealKarriere, blant annet til matservering ute og inne, og koordinering av foredragsholdere. Sverre informerer kort om hva RealKarriere er – en karriere- og nettverksdag for realfagstudentene ved UiO. Det legges ut link til arrangementet på internsiden vår. Del gjerne linken og ønsket om flere "funker" med fagutvalgene.

5.4 Orientering fra STUT

Kristin informerer kort om hva som foregår i STUT; det handler mye om InterAct. Blant annet er det nå bestemt, og vedtatt på forrige fakultetsstyremøte, at en skal ha matematikk R2-krav på alle studieprogrammene ved MN-fakultetet, unntatt biovitenskap (dog forslag om å innføre kravet også der fra 2019).

En ønsker også å revidere emnekode, blant annet slik at de ikke har titler for et gitt studieprogram, eksempelvis kan MENA1000 bli FYS-KJM1000. Dette for å unngå at emnet virker ekskluderende for studenter som ikke går ved det studieprogrammet emnet "tilhører". På Institutt for biovitenskap må det innføres en ny, fusjonert emnekode, da de to bachelorprogrammene "Biologi" og "Molekylærbiologi og biologisk kjemi" slås sammen.

6 Møtekritikk

To saker måtte dessverre flyttes til neste møte, da møtet trakk ut i tid. Ina vil prøve å få en bedre utskrift av møteplan og tidsplan neste møte.